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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2017. március 7-én 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület tárgyaló termében megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Haddad Richárd, Ángyánné Kiss Zsuzsanna, 
Kovács András, Dr. Székely Csaba, Dr. Hartmann Bálint. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Dr. Madarász György helyett Füzesi János, 
Hollósy Gábor, Dr. Danyek Miklós, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rubint Dezső, 
Sőrés Péter, tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Günthner Attila állandó 
meghívott. 

Kimentette magát: Béres József, Dr. Kádár Péter, Nagy János, Dr. Fodor István, Rejtő 
János, Tóth József, Balázs Péter, Becker Péter.    

Első napirendi pontként  az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. Tájékoztatta az Elnökséget, hogy Ifj. Stamm József panaszával kapcsolatban, 
amely az ELMŰ-ÉMÁSZ által ajánlott szerelők rendszerével volt kapcsolatos, hivatalos 
levélben kereste meg a GVH a MEE VET-et. A levéllel kapcsolatos válasz 
megfogalmazásába segítséget nyújtottak a MEE illetékesei és a MEE megbízott ügyvédje. 

Második napirendi pontként  Korponai István prezentáció formájában mutatta be a MEE 
FAM mubi munkatervét. Kovács László jelezte, hogy szeretne delegálni egy főt a 
munkabizottságba. A delegálás elfogadásáról a VHTSZ dönthet, nincs elvi akadálya. Kovács 
András javasolta, hogy a mérőhelyi FAM-ot mindenképp külön kezeljük, és rákérdezett a 
mubi munkájának finanszírozására. Korponai István válaszában elmondta, hogy a munkák 
költségeit az alkalmazók kell, hogy fedezzék. Először munkatervet készítünk konkrét 
célokkal és ezzel keressük majd meg az alkalmazókat. Némi MEE befektetést igényelhetnek 
a munkák. A keletkező szellemi termékek tulajdonjogait kezelni és tisztázni kell a kapcsolódó 
szerződésekben. Haddad Richárd hangsúlyozta, hogy MEE finanszírozásnál projektlapot kell 
kitölteni és ezt kell jóváhagyatni. Továbbá kérte, hogy a bizottság a VHTSZ-en keresztül az 
Elnökségnek, valamint a Küldöttgyűlésnek számoljon be megfelelő időközönként. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egy tartózkodás 
mellett elfogadta a MEE FAM mubi éves munkatervét. Az Egyesületi Elnökség 7/2017 
számú határozatával  egy tartózkodás mellett elfogadta a MEE FAM mubi éves 
munkatervét. 

Harmadik napirendi pontként  Haddad Richárd foglalta össze a 93. Küldöttgyűlésre 
előkészítendő írásban is megküldött előterjesztések listáját. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egy tartózkodás 
mellett elfogadta a 93. Küldöttgyűlésre előkészítendő írásban is megküldött előterjesztések 
listáját. Az Egyesületi Elnökség 8/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 93. 
Küldöttgyűlésre előkészítendő írásban is megküldött előterjesztések listáját. 

Negyedik napirendi pontként  Sőrés Péter ismertette a Diplomaterv és Szakdolgozat 
pályázat kiírás megújításával kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztés lényegi részeit.                                        
Alapvető cél volt, hogy a kiírás még jobban ösztönzőleg hasson. Minden pályázó részt vehet 
egy prezentációs technika tréningen. A BSC/MSC díjazottak aránya 4/2-ről 3/3-ra változik. A 
pályamunkáról készült összefoglaló nagyobb hangsúlyt kap a bírálatnál. Ennek egyben 
alkalmasnak kell lennie cikként történő megjelenésre. Dr. Székely Csaba egy-két stilisztikai 
és értelmezési korrekciót javasolt. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete Dr. Székely 
Csaba észrevételeivel kiegészítve egyhangúlag elfogadta a Diplomaterv és Szakdolgozat 
pályázat kiírás megújításával kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztést. Az Egyesületi 
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Elnökség 9/2017 számú határozatával  Dr. Székely Csaba észrevételeivel kiegészítve 
egyhangúlag elfogadta a Diplomaterv és Szakdolgozat pályázat kiírás megújításával 
kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztést. 

Ötödik napirendi pontként  Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget a 64. Vándorgyűlés 
előkészítésével kapcsolatos helyzetről. Az előadások megtartására történő felhívást 
közzétettük, megnyitottuk a rendezvény web felületét. 

Hatodik napirendi pontként  az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta az elmúlt időszakban kizárt és belépett tagok 
névsorát. Az Egyesületi Elnökség 10/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az 
elmúlt időszakban kizárt és belépett tagok névsorát. 

Hetedik napirendi pontként  Kovács András foglalta össze az Alapszabály és a hozzá 
igazított szabályzatok módosításával kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztéseket. 

• Alapszabály: Célok, közhasznú feladatok kibővítése új tevékenységekkel; Tagság 
felfüggesztése, kizárási folyamatok módosítása; Szerkezeti átalakítások; Képviseleti, 
kötelezettség vállalási jogosultságok napi gyakorlathoz igazítása.  

• SZMSZ: Szerkezetileg egy teljesen új SZMSZ készült. Működés szempontjából az 
Alapszabály módosítás kapcsán eszközölt változások szervezési feladatai kerültek 
rögzítésre. Bevezetésre kerül egy új tiszteletbeli cím, valamint törlésre kerül a 
„Villamosság” szaklap, mivel több, mint 10 éve nem működik és ezt a NMHH nem 
engedélyezi. 

• A Díjszabályzatban az éves gyakorlatnak megfelelő pontosítások kerültek átvezetésre. 
• A képviseleti és aláírási rend helyett bevezetésre kerül a „A kötelezettségvállalás 

szabályai”. Az új szabályzat meghatározza az Elnökségi tagok, mint képviselők, a 
Titkárság alkalmazottai és a területi képviselők, mint meghatalmazottak 
kötelezettségvállalási hatáskörét. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Alapszabály módosításait. Az Egyesületi Elnökség 11/2017 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta az Alapszabály módosításait. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az SZMSZ módosításait. Az Egyesületi Elnökség 12/2017 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta az SZMSZ módosításait. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a Díjszabályzat módosításait. Az Egyesületi Elnökség 13/2017 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta az Díjszabályzat módosításait. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az SZMSZ „kötelezettségvállalás szabályai” 6. sz. mellékletét. Az Egyesületi 
Elnökség 14/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az SZMSZ 
„kötelezettségvállalás szabályai” 6. sz. mellékletét. 

A Titkárság hatékony napi működéséhez szükséges, hogy meghatározott ügyekben és 
értékhatárig az Egyesület képviseleti szabályainak betartásával az alkalmazottak is 
tehessenek kötelezettségvállalásokat. Az Egyesület szabályozása szerint a képviseleti jog 
gyakorlásának általános módja együttes, ezért - az Alapszabály 17.7. szerint, az Elnökség 
határozatával – a MEE alkalmazottait felhatalmazhatja az irodavezetővel történő együttes 
aláírásra. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egy tartózkodás 
mellett elfogadta a Titkárság munkatársainak képviseleti és aláírási jog felruházásával 
kapcsolatban készült írásos előterjesztést. Az Egyesületi Elnökség 15/2017 számú 
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határozatával  egyhangúlag elfogadta a Titkárság munkatársainak képviseleti és aláírási jog 
felruházásával kapcsolatban készült írásos előterjesztést. 

Nyolcadik napirendi pontként  Haddad Richárd az Elektrotechnika helyzetéről számolt be. 
Meghirdettük a Főszerkesztői pozíció pályázatát több csatornán is. Folyamatosan érkeznek 
jelentkezések. Amíg nincs meg az új Főszerkesztő összevont tematikus számokat 
jelentetünk meg. 

Kilencedik napirendi pontként  Dr. Székely Csaba ismertette az írásban megküldött 
javaslatát a MEE Tanári tagozat létrehozásáról.  

A tanári tagozatnak kettős funkciója lesz: 

• Keretet biztosít a tanári együttműködésnek, tapasztalat és információ cserének. 

o Tananyagok, tankönyvek, oktatást segítő anyagok készítése, ill. véleményezése. 

o A „jó gyakorlatok” bemutatása és elterjesztése. 

o Állásfoglalások kialakítása az oktatás hatékonyságát és minőségét érintő 
kérdésekben. 

• Szervezett módon kapcsolatot teremt tanárok és a szakember-utánpótlásban érdekelt 
cégek között. 

o Együttműködés a diákok pályaválasztásának segítésében. 

o Együttműködés a szakmai gyakorlatok megszervezésében, a duális képzések, az 
ösztöndíj-programok kialakításában. 

o Együttműködés az oktatás technikai feltételeinek javításában. 

A MEE Tanári tagozatot az Oktatási Bizottság koordinálja. A tanári tagozaton belül a pártoló 
tagság (természetes személy) ingyenes, azonban a tagok kétoldalú szerződésben konkrét 
feladatokkal vállalják, hogy segítik a MEE utánpótlás neveléssel kapcsolatos tevékenységeit. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
támogatta a MEE Tanári tagozat létrehozását az írásos előterjesztésben foglalt és a 
fentiekben körülírt feltételek megteremtése mellett. Az Egyesületi Elnökség 16/2017 számú 
határozatával  egyhangúlag támogatta a MEE Tanári tagozat létrehozását az írásos 
előterjesztésben foglalt és a fentiekben körülírt feltételek megteremtése mellett. 

Tízedik napirendi pontként  Orlay Imre foglalta össze az ÉMAKÓ előterjesztését az Ózdi és 
Diósgyőri szervezetek megszűnéséről. A két szervezet teljesen inaktívvá vált ezért 
szükséges a szervezeteknél regisztrált aktív tagok (átregisztrálása más szervezetekhez) és 
a szervezetek megmaradt pénzeszközeinek kezelése. Az elnökség egyetértett abban, hogy 
a pénzeszközöket az átvevő szervezetek között az átvett tagok arányában kell szétosztani. A 
pénzeszközt először a központnak kell átutalni, majd a központ gondoskodik a célszámlára 
való eljuttatásról. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE Ózdi és Diósgyőri szervezeteinek megszűntetését és a megmaradt 
pénzeszközeiknek az aktív tagokat  átvevő szervezetek között, az átvett tagok arányában 
történő szétosztását. Az Egyesületi Elnökség 17/2017 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta a MEE Ózdi és Diósgyőri szervezeteinek megszűntetését és a megmaradt 
pénzeszközeiknek az aktív tagokat  átvevő szervezetek között, az átvett tagok arányában 
történő szétosztását.  

Egyebek: 

• Günthner Attila ismertette a MEE Nyíregyházi és MAVIR szervezeteinek régiós szintű 
tanulmányút pályázatait. A nyíregyházi pályázattal kapcsolatban fontos, hogy az egyéb 
területi szervezetektől bevont tagok létszáma elérje az összlétszám 20%-át. A pályázati 
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összeget a szervezési költségek fedezésére lehet felhasználni. A MAVIR pályázat esetén 
a busz és a belépőjegy költsége számolható el a keretből. 
Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE Nyíregyházi szervezetének régiós szintű tanulmányút pályázatát az 
Elnökségi ülésen elhangzott feltételek megvalósulása mellett. Az Egyesületi Elnökség 
18/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE Nyíregyházi 
szervezetének régiós szintű tanulmányút pályázatát az Elnökségi ülésen elhangzott 
feltételek megvalósulása mellett. 
Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a MEE MAVIR szervezetének régiós szintű tanulmányút pályázatát az 
Elnökségi ülésen elhangzott feltételek megvalósulása mellett. Az Egyesületi Elnökség 
19/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a MEE MAVIR szervezetének 
régiós szintű tanulmányút pályázatát az Elnökségi ülésen elhangzott feltételek 
megvalósulása mellett. 
 

 

2017. március 7. 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Haddad Richárd  
Irodavezető Főtitkár  

 


